

《单词百科:gaussian是什么意思?gaussian怎么发音?gaussian的解释和用法》

英语单词gaussian是什么意思?gaussian怎么读?gaussian怎么发音?简答网为您整理了gaussian的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



gaussian怎么读

gaussian的读音:[ˈɡɑʊsɪən]

gaussian的意思

1、高斯的;

gaussian的双语例句

1、The gaussian distribution is the familiar bell-shaped curve.

高斯分布是常见的钟罩形曲线.

2、It will be useful to summarize the relevant Gaussian formulae.

有必要概括地讲一下有关的高斯公式.

3、The Gaussian curvature of No.3 coal seam in Qinshui basin is calculated.

计算了沁水盆地3号煤层的高斯曲率.

4、Randomness in this case is modelled as a Gaussian white noise process.

模式中之随机性乃视为一高斯白噪音过程.

5、Super Gaussian sliding-frequency filters can be implemented with holographic fiber gratings.

这种滤波器可以用全息光纤光栅制成.

6、This code solves a non lineal system using the simple gaussian method.

此代码解决了非直系系统使用简单的高斯方法.

7、This toolkit provides Gaussian Quadrature complete source code, has been tested.

这个工具包提供高斯正交完整的源代码, 已经过测试.

8、At certain coupling times, the probability distribution function is Gaussian.

在一定的耦合下, 几率分布可以呈现高斯分布.

9、Copy now the mask layer, applying to it Filter-Blur-Gaussian Blur.

复制面膜层, 点击滤镜 - 模糊 - 高斯模糊.

10、Discrete Gaussian function used to produce the Matlab source code.

用于产生离散高斯函数的Matlab源代码.

11、The original energy distribution of a laser beam is Gaussian distribution.

一般雷射光束之能量分布为高斯分布.

12、So they have better performance than adaptive Gaussian kernel.

因而,相对于自适应高斯核函数而言,两者性能更优.

13、The Normal Distribution Tutorial: A tutorial on the Normal or Gaussian distribution.

常态分布讲解: 常态或高斯分布的讲解.

14、Further, assume that the noise obeys a gaussian distribution.

进一步, 假设噪声服从高斯分布.

15、However, price changes actually do not follow Gaussian distributions.

但是价格变得并不服从正态分布.

以上是简答网为您整理的gaussian怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于gaus

sian的用法、gaussian的释

义、gaussian的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/gaussian>

